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Protokoll vid årsmöte 22 februari 2025 via Zoom 

Mötet öppnas 
Ordförande Camilla Ravenna hälsade alla välkomna. 

§ 1    Justering av röstlängden 
Röstlängden justerades efter närvarolistan.  24 röstberättigade medlemmar 
deltog. 

§ 2   Val av ordförande för mötet 
               Beslutades välja Ove Johansson till ordförande. 

§ 3 Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet 
                Anmäldes Anita Östby som protokollförare. 

§ 4 Val av två justeringsmän tillika rösträknare, som tillsammans med 
mötesordförande skall justera protokollet 
Beslutades välja Camilla Frost och Monica Rosendahl. 

§ 5 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom klubbens medlemmar 
Beslutades att Ove Johansson har närvaro- och yttranderätt. 

§ 6 Fråga om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst 
Kallelse har funnits på hemsidan, Facebook samt i Skotte-Nytt. Beslutades att 
mötet blivit stadgeenligt utlyst. 

§ 7 Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes enligt stadgarna. 

§ 8 Styrelsens årsredovisning, balans- och resultatredovisning, redogörelse för 
arbetet med avelsfrågor samt revisorernas berättelse 
I verksamhetsberättelsen för 2024 rättades medlemsavgiften. Skall vara 300 kr 
för helbetalande, 150 kr för familjemedlem, 150 kr bjuden, 350 utlandsmedlem 
och 200 kr för bjuden utlands. I övrigt godkändes verksamhetsberättelsen och 
lades till handlingarna. 

 It-tjänster har ökat med 5000 kr och bankkostnader med 4000 kr. Detta bör 
utredas närmare av styrelsen. Skall noteras att klubben gick med 19 503 kr i 
vinst I övrigt fastställdes balans och resultaträkningen. 

 Arbetet med avelsfrågor; en utvärdering av RAS är inskickad till SvTek och finns 
på klubbens hemsida. En hanhundslista håller på att sammanställas för 
publicering på hemsidan. Två avelsrådgivare har tillsatts; Cindy Pettersson och 
Monica Rosendahl. Förslogs att ett klargörande av hur avkastningen av Ferox-
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aktierna fungerar, samt att en redovisning av Krapperupsutställningen och 
symposiet görs och läggs ut på hemsidan. 

 § 9 Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om 
enligt dessa uppkommen vinst eller förlust 
Beslutades att fastställa balans- och resultaräkningen. Det beslutades att årets 
vinst förs över till ny räkning.  

§ 10 Styrelsens rapport om de uppdrag föregående klubbmöte lämnat till styrelsen 
Frågan om milersättning för funktionärer diskuterades på SvTeks 
ordförandekonferens och man konstaterade där att det är ekonomiskt 
ohållbart för dom små klubbarna att betala ut ersättning då funktionärerna 
finns spridda över hela landet.  

§ 11 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
Beslutades att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2024. 

§ 12 A. Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2025 
Beslutades fastställa bilagda förslag. 
B. Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår 
Styrelsens förslag är att höja medlemsavgiften från verksamhetsåret 2026: 350 
kr för helbetalande medlem. 400 kr för utlandsmedlem, bjuden utlandsmedlem 
200 kr. Oförändrade avgifter för familjemedlem och bjudna medlemmar (150 
kr). Beslutades enligt styrelsens förslag. Uppdras åt styrelsen att undersöka vad 
SKK ska ha för att administrera vårt medlemsregister. 

C. Beslut om styrelsens förslag till rambudget 
Medlemsavgiften täcker inte kostnaden för Skotte-Nytt. Styrelsen uppdrogs att 
undersöka hur medlemstidningen ska hanteras framöver. 10 % av utdelningen 
från Ferox-aktierna ska ligga som en intäkt. Då blir det beräknade resultatet 
minus 10 287 kr istället för minus 20 287 kr. Efter denna justering beslutades 
fastställa rambudgeten. Revisorn undersöker hur klubbens arv fortsättningsvis 
kan hanteras och lämnar förslag till nästa årsmöte. 

§ 13 Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt 
Styrelse samt beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning 
Beslutades att välja Camilla Ravenna som ordförande för en tid av ett år. 
Beslutades att välja Christina Hüttner och Anita Östby som ordinarie ledamöter 
på två år. Beslutades välja Lena Källman Larsson och Brita Freudenthal till 
suppleanter för en tid av ett år. Lena väljs till 1e suppleant och Brita till 2e 
suppleant. 

§ 14 Val av två revisorer och två revisorssuppleanter  
Beslutades välja Göran Tullberg och Gun-Lis Bellhem till ordinarie revisorer för 
en tid av ett år. Beslutades välja Eva Joelsson och Solveig Norrman till 
revisorssuppleanter för en tid av ett år. 

§ 15 Val av valberedning  
Beslutades välja Caroline Brodd Björklund till sammankallande på ett år samt 
Louise Dankwardt- till ledamot på två år. Christina Fogelmark har 1 år kvar av 
sin mandattid. 
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§ 16 Beslut om omedelbar justering av punkterna 13-15 
Beslutades att punkterna 13-15 i protokollet är omedelbart justerade. 

§ 17 Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till årsmötet eller anmälts till 
styrelsen 
Inga ärenden eller motioner fanns.  

Årets Skotte och Årets Veteran Ch Mandowal Classiccharmfor Stonegarth, 
ägare Peter van der Steen och Årets valp Tribuns Black Confetti, ägare Ninna 
Odehag gratulerades och kommer att få varsitt diplom 
 
§ 18 Mötet avslutas 
Ordförande tackade för ett bra möte och avslutade. 
 
Vid protokollet 
 
Anita Östby 
 
Justerat 
 
Ove Johansson Monica Rosendahl Camilla Frost 
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Protokoll vid årsmöte 22 februari 2025 via Zoom 


Mötet öppnas 
Ordförande Camilla Ravenna hälsade alla välkomna. 


§ 1    Justering av röstlängden 
Röstlängden justerades efter närvarolistan.  24 röstberättigade medlemmar 
deltog. 


§ 2   Val av ordförande för mötet 
               Beslutades välja Ove Johansson till ordförande. 


§ 3 Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet 
                Anmäldes Anita Östby som protokollförare. 


§ 4 Val av två justeringsmän tillika rösträknare, som tillsammans med 
mötesordförande skall justera protokollet 
Beslutades välja Camilla Frost och Monica Rosendahl. 


§ 5 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom klubbens medlemmar 
Beslutades att Ove Johansson har närvaro- och yttranderätt. 


§ 6 Fråga om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst 
Kallelse har funnits på hemsidan, Facebook samt i Skotte-Nytt. Beslutades att 
mötet blivit stadgeenligt utlyst. 


§ 7 Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes enligt stadgarna. 


§ 8 Styrelsens årsredovisning, balans- och resultatredovisning, redogörelse för 
arbetet med avelsfrågor samt revisorernas berättelse 
I verksamhetsberättelsen för 2024 rättades medlemsavgiften. Skall vara 300 kr 
för helbetalande, 150 kr för familjemedlem, 150 kr bjuden, 350 utlandsmedlem 
och 200 kr för bjuden utlands. I övrigt godkändes verksamhetsberättelsen och 
lades till handlingarna. 


 It-tjänster har ökat med 5000 kr och bankkostnader med 4000 kr. Detta bör 
utredas närmare av styrelsen. Skall noteras att klubben gick med 19 503 kr i 
vinst I övrigt fastställdes balans och resultaträkningen. 


 Arbetet med avelsfrågor; en utvärdering av RAS är inskickad till SvTek och finns 
på klubbens hemsida. En hanhundslista håller på att sammanställas för 
publicering på hemsidan. Två avelsrådgivare har tillsatts; Cindy Pettersson och 
Monica Rosendahl. Förslogs att ett klargörande av hur avkastningen av Ferox-







aktierna fungerar, samt att en redovisning av Krapperupsutställningen och 
symposiet görs och läggs ut på hemsidan. 


 § 9 Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om 
enligt dessa uppkommen vinst eller förlust 
Beslutades att fastställa balans- och resultaräkningen. Det beslutades att årets 
vinst förs över till ny räkning.  


§ 10 Styrelsens rapport om de uppdrag föregående klubbmöte lämnat till styrelsen 
Frågan om milersättning för funktionärer diskuterades på SvTeks 
ordförandekonferens och man konstaterade där att det är ekonomiskt 
ohållbart för dom små klubbarna att betala ut ersättning då funktionärerna 
finns spridda över hela landet.  


§ 11 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
Beslutades att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2024. 


§ 12 A. Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2025 
Beslutades fastställa bilagda förslag. 
B. Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår 
Styrelsens förslag är att höja medlemsavgiften från verksamhetsåret 2026: 350 
kr för helbetalande medlem. 400 kr för utlandsmedlem, bjuden utlandsmedlem 
200 kr. Oförändrade avgifter för familjemedlem och bjudna medlemmar (150 
kr). Beslutades enligt styrelsens förslag. Uppdras åt styrelsen att undersöka vad 
SKK ska ha för att administrera vårt medlemsregister. 


C. Beslut om styrelsens förslag till rambudget 
Medlemsavgiften täcker inte kostnaden för Skotte-Nytt. Styrelsen uppdrogs att 
undersöka hur medlemstidningen ska hanteras framöver. 10 % av utdelningen 
från Ferox-aktierna ska ligga som en intäkt. Då blir det beräknade resultatet 
minus 10 287 kr istället för minus 20 287 kr. Efter denna justering beslutades 
fastställa rambudgeten. Revisorn undersöker hur klubbens arv fortsättningsvis 
kan hanteras och lämnar förslag till nästa årsmöte. 


§ 13 Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt 
Styrelse samt beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning 
Beslutades att välja Camilla Ravenna som ordförande för en tid av ett år. 
Beslutades att välja Christina Hüttner och Anita Östby som ordinarie ledamöter 
på två år. Beslutades välja Lena Källman Larsson och Brita Freudenthal till 
suppleanter för en tid av ett år. Lena väljs till 1e suppleant och Brita till 2e 
suppleant. 


§ 14 Val av två revisorer och två revisorssuppleanter  
Beslutades välja Göran Tullberg och Gun-Lis Bellhem till ordinarie revisorer för 
en tid av ett år. Beslutades välja Eva Joelsson och Solveig Norrman till 
revisorssuppleanter för en tid av ett år. 


§ 15 Val av valberedning  
Beslutades välja Caroline Brodd Björklund till sammankallande på ett år samt 
Louise Dankwardt- till ledamot på två år. Christina Fogelmark har 1 år kvar av 
sin mandattid. 







§ 16 Beslut om omedelbar justering av punkterna 13-15 
Beslutades att punkterna 13-15 i protokollet är omedelbart justerade. 


§ 17 Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till årsmötet eller anmälts till 
styrelsen 
Inga ärenden eller motioner fanns.  


Årets Skotte och Årets Veteran Ch Mandowal Classiccharmfor Stonegarth, 
ägare Peter van der Steen och Årets valp Tribuns Black Confetti, ägare Ninna 
Odehag gratulerades och kommer att få varsitt diplom 
 
§ 18 Mötet avslutas 
Ordförande tackade för ett bra möte och avslutade. 
 
Vid protokollet 
 
Anita Östby 
 
Justerat 
 
Ove Johansson Monica Rosendahl Camilla Frost 
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